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Sprawa: wniosków i interpelacji radnych z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

 

Informuję, że na sesji Rady Miejskiej w dniu 24 kwietnia 2013 roku zgłoszono 

następujące wnioski i interpelacje: 
 

Jan Franczak – radny 

cyt.: 

1. Proszę o rozeznanie możliwości zamontowania dwunastu lamp drogowych 

oświetleniowych w miejscowości Stypułów przy drodze wojewódzkiej Nr 296 przy 

okazji modernizacji lamp istniejących z firmy ENEA w Nowej Soli. Nadmieniam że 

dokumentacja na istniejące oświetlenie jest obecnie w dziale Technicznym celem 

uzgodnień.  
 

Jolanta Wiśniewska – radna 

cyt.: 

2. Ulica 1 Maja przy kamienicach nr 4, 6, 8 – obluzowana kostka granitowa przy rynnach 

spustowych wodnych. 

3. Naprawa ulicy 1 Maja od ul. Chopina do ul. Rynek. 
 

Sławomir Drozdek – radny 

cyt.: 

4. W związku ze zmianą ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, która 

zacznie obowiązywać od 1 lipca 2013 r. proszę, aby Przedsiębiorstwo Usług 

Komunalnych „Uskom” Sp. z o.o. wypowiedziało, ze skutkiem prawnym na dzień 

30.06.2013 r., dotychczasowe umowy na odbiór odpadów komunalnych wszystkim 

mieszkańcom oraz przedsiębiorcom naszej Gminy. 
 

Marcin Jelinek – radny RM  

cyt.: 

5. W związku z moja inicjatywą pn. „Zadaj pytanie władzy” umożliwiającej za pomocą 

formularza interaktywnego na mojej stronie www skierować pytanie, które w imieniu 

pytającego następnie kieruję do wskazanej przez pytającego osoby, proszę  



 

o udzielenie pisemnej odpowiedzi na poniższe zapytania. Wszystkie poniższe pytanie 

zostały skierowane do Pana Burmistrza. 

1) W centrum miasta, na nowo kładzionych chodnikach pojawiają się już koleiny  

i zagłębienia, kto będzie to naprawiał ? czy na wykonane roboty w centrum – na rynku 

jest jakaś jeszcze gwarancja ? 
 

2) Kiedy w końcu pracownicy Ośrodka Pomocy Społecznej i Straży Miejskiej będą 

mieli godziwe warunki pracy, mówi się od kilku lat o nowym budynku, remontach,  

a dalej jest jak z lat 90-tych ? 
 

6. Zwracam się z wnioskiem o wystąpienie do Zarządu Dróg Powiatowych w Nowej Soli 

z prośbą o umieszczenie w pasie drogowym drogi powiatowej w miejscowości 

Studzieniec, barierek ochronnych przy wejściu na teren parafii.  

Wejście na teren parafii gdzie znajduje się kościół jest w jednym z bardziej 

newralgicznych punktów na drodze powiatowej w Studzieńcu. Ostry zakręt od strony 

Nowej Soli utrudnia znacznie widoczność kierujących pojazdami, mieszkańcy 

Studzieńca zauważyli, iż kilkakrotnie dochodziło do niebezpiecznych sytuacji na tym 

docinku drogi. 

Wychodzące osoby z terenu kościoła maja również utrudnioną widoczność.  

W związku z tym zwracają się z prośbą o postawienie w tym miejscu barierek 

ochronnych. Inwestycja jest niezbędna w celu zapewnienia mieszkańcom 

bezpieczeństwa.  
 

Halina Perdian – radna 

cyt.: 

7. Proszę o wykonanie progu zwalniającego na ul Hożej. Próg proszę wykonać pomiędzy 

posesją ul. Hoża nr 3 a nr 5.  

8. Proszę o postawienie znaku zakazu wjazdu wszelkich pojazdów z informacją „nie 

dotyczy samochodów zaopatrzenia” na skwerku ul. Daszyńskiego obecnie skwerek 

służy jako parking dla samochodów. 

9. Proszę o umieszczenie w gablocie przed budynkiem Urzędu Miejskiego planu miasta 

Kożuchów. 


